
PROTOKÓŁ Nr XLVI/2023
z obrad XLVI Sesji Rady Gminy Krasnosielc

z dnia 30 października 2023 r.

PUNKT 1.

Obrady rozpoczęłysię o godz. 10:00 — zakończyły o godz. 10:50.

Obrady otworzyła PrzewodniczącaRady Gminy Ewa Grabowska.

Następnie przywitała radnych oraz zaproszonych gości:

Wójta Gminy — Pawła Ruszczyńskiego
Sekretarza Gminy — Grażynę Rogala
Skarbnika Gminy — MirosławęWaszczak
Wicestarostę Powiatu Makowskiego — DariuszaWierzbickiego

oraz wszystkich biorących udział w sesji.

PUNKT 2.

Odbyło się sprawdzenie listy obecności.
(Załącznik Nr 1 do protokołu , ZałącznikNr 2 — lista szczegółowa)

PUNKT 3.

Przewodnicząca stwierdziła, iż zgodnie z listą obecności w posiedzeniu uczestniczy 14

radnych, co stanowi quorum, wobec czego wszystkie podjęte uchwały będąprawomocne.

PUNKT 4.

Przewodniczącazwróciła się do radnych, czy mają uwagi do proponowanego porządku obrad.
Radni nie zgłosili wniosku.

Głosowanie za przyjęciem porządku obrad

(wyciąg z głosowania stanowi załącznikNr 3 do protokołu)

Proponowany porządek obrad:

1.
2.
3.
4.

5.
6.
7.
8.

Otwarcie obrad sesji.
Sprawdzenie obecności .

Stwierdzenie prawomocności obrad.
Przedstawienie i przegłosowanie ewentualnych zmian w porządku obrad sesji.
Zatwierdzenie protokołu z obrad poprzedniej sesji.
Informacja Wójta Gminy z realizacji zadań i wniosków w okresie między sesjami.
Pytania i odpowiedzi na interpelacje radnych.
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie udzielenia pomocy rzeczowejdla
Województwa Mazowieckiego.
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9. Podjęcie uchwały w sprawie określenia górnych stawek opłat za usługi w zakresie

odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości, którzy nie sąobowiązani
do ponoszenia opłat za gospodarowanie odpadami komunalnymi na rzecz gminy oraz

opróżniania zbiorników bezodpływowych lub osadników w instalacjach przydomowych
oczyszczalni ścieków i transportu nieczystości ciekłych z nieruchomości.

10. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Krasnosielc na 2023 r.
11. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Krasnosielc

na lata 2023 - 2028
12. Wolne wnioski i sprawy organizacyjne.

13. Zamknięcie obrad.

PUNKT 5.

Wyłożony na sali obrad protokół z ostatniej XLV Sesji Rady Gminy Krasnosielc został
przyjęty 14 głosami.

(wyciąg z głosowania stanowi załącznikNr 4 do protokołu)

PUNKT 6.

Wójt przedstawił najważniejsze informacje:

zakończono następujące inwestycje: modernizacja oświetlenia ulicznego w ośmiu
miejscowościach, wyposażenie placu zabaw w msc. Papierny Borek, modernizacja świetlicy

wiejskiej w msc. Pienice i Budy Prywatne.

- trwają prace przy modernizacji stacji uzdatniania wody w msc. DrążdżewoMałe.

- odebrana została częśćwyrobów azbestowych na terenie gminy. Obecnie złożony został

wniosek na kwotę 133 000,00 zł na odbiór eternitu od rolników. Wójt podkreślił, że odbiór
eternitu z gospodarstw może odbyć się po rozliczeniu rolnika z Agencją i przedstawieniu

umowy o dofinansowanie oraz dokumentów z rozliczenia i wypłaty środków dofinansowania

rolnikowi.

I I października br. w Pułtusku w Domu Polonii Wójt odebrał symboliczny czek dotyczący

dofinansowania inwestycji gminnych w VIII edycji programu Polski Lad. Gmina Krasnosielc złożyła
w tej edycji dwa wnioski na łącznakwotę dotacji 8 000 000,00 zł:
I .Przebudowa drogi w msc Wola Włoąściańskawraz z zakupem sprzętu niezbędnego do utrzymania
dróg gminnych na kwotę dotacji w wysokości 2 000 000,00 zł.

2.Przebudowa dróg w msc. Raki, Krasnosielc, Nowy Sielc, Pieczyska, Zwierzyniec, Elżbiecin,

Ruzieck i Drążdżewo na kwotę dotacji w wysokości 6 000 000,00 zł.Obecnie trwają prace
projektowe.

- złożony został wniosek na zakup umundurowania bojowego i wyjściowego dla OSP Krasnosielc za

łącznakwotę 60 000,00 zł oraz remont garażu w strażnicy w msc. Grabowo na kwotę50 000,00 zł.
- Koła Gospodyń Wiejskich i organizacje pozarządowe z terenu gminy Krasnosielc (osiem
podmiotów) pozyskały środki z UrzęduMarszałkowskiego — kwoty od 3 500,00 zł — 7 000,00 zł
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- trwają prace przy budowie remizy strażackiej w mc. Drążdżewooraz budowie Ośrodka Zdrowia w
Krasnosielcu. Wkrótce rozpoczną się prace przy adaptacji terenu błoni nad Orzycem.

- orkiestra strażacka z Pienic pozyskała z budżetu Województwa Mazowieckiego dofinansowanie w
wysokości 44 775,00 zł na zakup nowych instrumentów.

- rozstrzygnięte zostały zapytania ofertowe na odśnieżanie dróg gminnych. Gmina jak co roku została

podzielona na trzy części. Umowy z wykonawcami zostały już podpisane.

- 4 września odbyły się dożynki Powiatowe w św.Rozali koło Szelkowa. W br. wieniec dożynkowy
dla gminy Krasnosielc przygotowało Koło Gospodyń z Karolewa.

Na zakończenie Wójt przedstawił informacje odnośnie wyborów parlamentarnych. Największą ilość

głosówna terenie gminy Krasnosielc otrzymali:

Senat: MirosławAugustyniak , Robert Mamątow, Bogusław Rogalski. Frekwencja — 67,30%

Sejm: Henryk Kowalczyk, Arkadiusz Czartoryski, Zbigniew Deptuła. Frekwencja — 67,38%.

Frekwencja w referendum — 52,25%.

PUNKT 7.

Przewodniczącazwróciła się do rannych o zgłaszanie pytań.

Radny Robert Kluczek zapytał jaki odcinek drogi w msc. Krasnosielc będziemodernizowany?

Wójt wyjaśnił, że chodzi o drogę „dookoła cmentarza”. Dokładny zakres inwestycji będzieustalony

po sporządzonym kosztorysie inwestorskim.

Wiceprzewodniczący Tomasz Olszewik zapytał, czy po zakupie nowego sprzętu tj. ciągnika i
posypywarki do dróg gmina będziekorzystała z usług innych firm.

Wójt wyjaśnił, że będziekorzystała jednak w mniejszym zakresie.

PUNKT 8.

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla
Województwa Mazowieckiego.
Za przyjęciem uchwały głosowało14 radnych.
(Załącznik Nr 5 do protokołu)

PUNKT 9.

Podjęcie uchwały w sprawie określenia górnych stawek opłat za usługi w zakresie odbierania

odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości, którzy nie sąobowiązanido ponoszenia
opłat za gospodarowanie odpadami komunalnymi na rzecz gminy oraz opróżniania zbiorników
bezodpływowych lub osadników w instalacjach przydomowych oczyszczalni ścieków i
transportu nieczystości ciekłych z nieruchomości.

Za przyjęciem uchwały głosowało14 radnych.
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(Załącznik Nr 6 do protokołu)

PUNKT 10.

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Krasnosielc na 2023 r.
Za przyjęciem uchwały głosowało14 radnych.
(Załącznik Nr 7 do protokołu)

PUNKT 11.

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Krasnosielc na
lata 2023 - 2028.

Za przyjęciem uchwały głosowało14 radnych.
(Załącznik Nr 8 do protokołu)

PUNKT 12.

Przewodniczącapoinformowała, że oświadczeniamajątkowe za 2022 r. złożyli wszyscy radni.

Nieliczne nieprawidłowości zostały wyjaśnione w Urzędzie Skarbowym.

Kolejno głos zabrał radny Bogdan Kęszczyk zwracając się do Wójta o przedstawienie
informacji dotyczącej budowy oczyszczalni ścieków na terenie gminy oraz prośba do Pani
Skarbnik o poinformowanie ile wynosi średnia cena żyta za 1 1 ostatnich kwartałów.

Pani Skarbnik oznajmiła, że średnia cena żyta za 1 1 kwartałów poprzedzającychrok podatkowy

"nosi 89,96 zł/ ldt.

Wójt odnosząc się do zapytania radnego Bogdana Kęszczyka poinformował, że od kilku
miesięcy prowadzone są rozmowy z firmą AGROMIL, która opracowała technologię

oczyszczania ścieków dowożonych. Teren po „byłym vwsypisku śmieci” w planie
zagospodarowania przestrzennego przeznaczony jest pod budowę oczyszczalni ścieków.
Większość właścicieli nieruchomości sąsiadujących z tą działką zgodziła się odsprzedać swoje
nieruchomości. Dokumentacja techniczna jest na ukończeniu. W listopadzie planowane jest
spotkanie firmy AGROMIL z radnymi celem przedstawienia ostatecznej koncepcji.

Kolejno głos zabrał wicestarosta Dariusz Wierzbicki przedstawiając krótką informacje o

inwestycjach przeprowadzonych a także planowanych do realizacji na terenie gminy
Krasnosielc przez Starostwo Powiatowe w Makowie Maz. Inwestycja zakończona tj. odcinek
drogi powiatowej Krasnosielc — Bagienice — Wólka Rakowska dł. ok 2 km — wartość inwestycji
1 267 000,00 zł, w tym dofinansowanie z Urzędu Marszałkowskiego 500 000,00 zł. Został
złożonywniosek do UrzęduMarszałkowskiego na wykonanie inwestycji drogowej zaczynając
od ul. Chłopiałackiej o dł. 4 km. W trakcie realizacji jest inwestycja w msc. Drążdżewotj.
umocnienie skarpy oraz ułożenie nawierzchni asfaltowej o dł. 500 m, a także zamontowanie
barier zabezpieczających. Ponadto został złożony wniosek do Rządowego Programu Rozwoju
Dróg na budowę drogi

, w kierunku Bud Prywatnych tj. do końca powiatu makowskiego.
Wicestarosta podziękował Wójtowi oraz Radzie Gminy za dotychczasową współpracę.
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Wójt złożył podziękowania za inwestycje powiatowe realizowane na terenie gminy
Krasnosielc, jednocześnie zwracającsię z apelem, aby w przyszłości pamiętać o dalszym ciągu
drogi powiatowej na odcinku Raki — Wólka Rakowska.

Wiceprzewodniczący Tomasz Olszewik zwrócił się do Wicestarosty z prośbą o dokończenie w
przyszłości ciągu drogi powiatowej Przytuły Grądy - Klin.

Wicestarosta oznajmił, że rozpoczęte ciągi dróg Powiat stara się realizować w pierwszej

kolejności.

Sołtys z Bud Prywatnych w imieniu wszystkich mieszkańców złożyłapodziękowania za
remont świetlicy wiejskiej.

Wójt poinformował, żew msc Budy Prywatne planowana jest kolejna inwestycja, tj.
vkonanie projektu na wymianę oświetlenia ulicznego.

PUNKT 13.

Przewodniczącapodziękowała wszystkim za udział w obradach sesji i obrady XLVII Sesji
Rady Gminy Krasnosielc i uznała za zakończone.

Protokołował
Małgorzata Janowska
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